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Pevné zdraví a hodně úspěchů
do nového roku Vám přeje

rehabilitace REKOMA.

PF 2025
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Milí čtenáři, 

děkuji za příležitost oslovit vás v prvním 
čísle roku 2025. Společně jsme se pro-
střednictvím celé řady kulturních akcí ve 
městě dočkali vánočních svátků, které 
jsme si užili uprostřed našich rodin. Pře-
lom roku je pak vždy 
příležitostí k zábavě 
s blízkými a přáteli, 
ale také trochu k bilan-
cování. 

Rok 2024 nebyl rokem 
jednoduchým. Přesto 
jsem rád, že jsme se 
dokázali společně bavit 
na městských slavnostech 
a  akcích, na sportovních 
soutěžích, v divadle či 
v kině, ale také například 
v naší zoologické za-
hradě, kde jsme například 
vytvořili rekord v počtu 
návštěvníků v tričku s lo-
gem medvěda. Myslím, 
že nabídka kulturních,
sportovních a společen-
ských akcí v našem městě 
je opravdu velmi pestrá. 

Důležité je mít dobré zázemí jak pro kultu-
ru, tak sportovní akce. Loni se nám podařilo 
zahájit řadu staveb. Zhruba v poločase je 
obnova Růžové zahrady a unikátní Dlouhé 
jízdy, oprava Řetězové lávky, započala další 
etapa revitalizace Podmokel. Pokračovat 

budou práce na Střelnici i na Pastýřské stěně, 
pracuje se na realizaci azylového domu na 
Benešovské ulici. Pokračuje výstavba lávky 
pro pěší a cyklisty přes Labe, začneme re-
konstrukci vzduchotechniky a zázemí v hale 
Maroldova, proběhne přestavba vstupu do 
akvaparku. Zmizí vyhořelá sportovní hala ve 

Vokolkově ulici, na jejímž 
místě v budoucnu vyroste 
hala nová. 

Společenský život je 
důležitý, nicméně nám 
není lhostejná ani 
bezpečnostní situace. 
Podařilo se naplnit per-
sonální stavy městské 
policie, máme v ulicích 
více hlídek včetně pso-
vodů. Modernizujeme 
kamerový systém, vý-
zbroj, výstroj i výcvik 
hlídek. Novou technikou 
jsou vybavovány jednot-
ky hasičů. 

Vážení občané i ná-
vštěvníci města, děkuji 
vám za podporu,   po-
chopení a přízeň v uply-

nulém roce. Do roku 2025 přeji vám všem 
za sebe i celé vedení města pevné zdraví, 
hodně úspěchů, pohody a radosti.

Jiří Anděl
primátor Děčína 
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„Zveme vás na druhý ročník děčínského svatebního veletrhu, který se opět 
uskuteční v  prostředí obchodního centra Pivovar Děčín ve sklepních prostorách 
restaurace Kapitán. Přijďte si užít den plný inspirace, kde budete mít možnost 
poslechnout si zajímavé rozhovory s odborníky v oblasti svatebních trendů, 
vyzkoušet si různé modely prstenů a načerpat atmosféru jedinečných svatebních 
momentů. Tento den je ideální příležitostí, jak se seznámit s novinkami a tipy, 
které vám pomohou při plánování vaší svatby,” zvou na svou akci Karolína 
a Tereza z Bohemian Weddings. Právě s organizátorkami jsme si nejen o veletrhu 
popovídali v rozhovoru. 

DĚČÍNSKÝ 
SVATBOVNÍK OPĚT 
PŘINESE SPOUSTU 
SVATEBNÍ INSPIRACE

Ještě než se dostaneme k Děčínskému 
Svatbovníku, zeptám se na Vás, jeho 
organizátorky z Bohemian Weddings. 
Jak a kdy se zrodil nápad založit BW?
Nápad založit BW jsme dostaly jeden 
večer u sklenky vína, už to brzy budou tři 
roky zpět. Se svatbami už jsme měly pár 
zkušeností z hotelnictví, kde jsme dříve 

obě pracovaly a uvědomily jsme si, že 
nás organizace svateb vždycky bavila. No 
a druhý den už jsme měly název, logo 
a pracovaly na webovkách.

Kolik vás na organizaci je? 
Hlavami jsme hlavně my dvě - Karolína 
Kolářová a Tereza Havlíčková. Na svatební 
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sezónu 2024 jsme se musely trošku 
rozrůst protože Káje se před létem narodilo 
miminko a tak nemohla koordinovat. 
Zaučily jsme si tedy několik šikovných 
brigádnic - Nikču, Šárku, Valinku a Naty, 
které nám pomáhají, hlavně s přípravami... 
Jednu svatbu děláme ideálně ve 4 lidech. 
Ale na každé svatbě jsem 
já nebo Terka, nikdy 
neposíláme holky samotné. 
Schůzky a cenovou nabídku 
děláme spolu, návrh 
výzdoby pak Kája, ale vždy 
to spolu konzultujeme 
a musíme se shodnout. 
Tiskoviny zase naopak Terka 
a probíhá to stejně. 

Jaké služby nabízíte?
Nabízíme kompletní orga- 
nizace svatby, kdy snou-
benci musí jen vybrat datum 
a my domluvíme vše ostatní 
- místo, dodavatele, jídlo, 
obřad, dekorace, květiny, 
tiskoviny... Vše po vzájemné konzultaci,  
ale samozřejmě je možné se domluvit 
i pouze na částečné pomoci pokud si 
nevěsta se ženichem chtějí něco zařizovat 
i sami. 

Pro vás už je příprava svatby něčím,  
co dobře znáte a víte, co všechno je 
třeba, ale novomanželé nejspíš dost 
často nevědí, co všechno se musí udělat 
a připravit... Bývají někdy překvapení, 
co všechno na ně “vybalíte”?
Překvapení nastává většinou v pozdější 
části příprav nebo až po svatbě. Až tehdy si 
pár většinou uvědomí, kolik práce svatba 
obnáší. 

Jak probíhá příprava svatby s BW? Co je 
třeba si říct hned na začátku?
Hned v úvodu příprav je pro nás 

nejdůležitější informace o alespoň přibliž-
ném termínu svatby a rozpočtu. Od toho už 
se pak odvíjí vše ostatní. 

Jsou nějaké svatby, páry či situace, které 
se vám vryly do paměti více než ostatní?
Na každý z našich párů máme skvělé 

vzpomínky a několikrát za rok se 
přistihneme, že se k jejich svatbám vracíme 
a vzpomínáme, co se nám tam nejvíce 
líbilo. Pokud jde o situaci, do paměti se 
nám vryla třeba záměna jména ženicha. 
Oddávající ho popletl hned několikrát 
během obřadu.

Nyní už k samotnému Svatbovníku. 
Letos se koná již druhý ročník, na co 
všechno se mohou návštěvníci těšit?
Návštěvníci veletrhu se můžou těšit 
na spoustu svatebních dodavatelů od 
fotografů přes vizážistky až po svatební 
salony. Na místě bude i skvělý catering od 
Fcateringu nebo si návštěvníci budou moci 
vyrobit květinový náramek na workshopu s 
Květinami z Pasáže. Je to unikátní příležitost 
omrknout více dodavatelů na jednom místě 
a nezávazně si s nimi popovídat, případně 
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si je i zamluvit. Zároveň máme připraven 
i další program v podobě rozhovorů, 
přehlídky svatebních šatů ze 
salonu Kamila a hudebních 
vystoupení. 

Díky hudebním předsta-
vením je Svatbovník vlastně 
i kulturní akcí, kterou jistě 
ocení i širší veřejnost, 
i když se zrovna nechystá na 
svatbu, je to tak? Jaké máte 
hudební hosty?
V hudebním programu se 
nám již po druhé představí 
mladý šikovný zpěvák 
a kytarista Tadeáš Jezbera, 
své housle a piano rozehraje 
Děčínský Stringtet, který nám 
často doprovází svatební obřady. A pak 
máme pro letošek dvě novinky a těmi 
jsou Sára Pálíková a šansonové trio Niny 
Radnické.

Zmínila jste i catering - jaké dobroty 
bude možné na Svatbovníku ochutnat?
Určitě se můžete těšit na hovězí vývar 

s játrovými knedlíčky  a hovězí svíčkovou 
s karlovarským knedlíkem, to nám 

nesmí chybět. No a zbytek rautu je v režii 
šéfkuchaře Filipa Vu. A co jsme viděli první 
návrh, bude to moderní, neotřelý raut plný 
skvělých surovin. 

Jaké jsou svatební trendy pro rok 2025?
Trendy pro rok 2025 jsou rozhodně barvičky 
ať už pastelové nebo syté - kombinace 
více barev. Do popředí jde i mocha 
mouse barva, což je odstín hnědé. Každý 
rok Pantone (společnost na barevnou 
expertízu) stanoví barvu roku a je to pak 
velký trend ve všech odvětvích, nejen v tom 
svatebním. Pak také vrstvené ubrusy, hořící 
dorty a další netradiční věci. V módě budou 
také perličky či mašle. 

Chystáte na letošní svatební sezónu 
nějaké novinky?
U nás to je hlavně o kontrole skladu 
a dokoupení rozbitých nebo poztrácených 
kusů. Pak procházíme návrhy svateb na 
další sezónu a podle toho dokupujeme 
výzdobu. Máme určitě v plánu jednu 
novou slavobránu.

-es-
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DRUHÝ DĚČÍNSKÝ

Najděte všechny
svatební dodavatele

na jednom místě!



PRODEJ SERVIS PRONÁJEM



Labská 19, Děčín 1                                     mobil: 603 465 823
Otevírací doba:     Pondělí - Pátek 10.00 - 18.00       Sobota 9.00 - 12.00

PRODEJ SERVIS PRONÁJEM
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Děj fi lmu „Bob Dylan: Úplně neznámý“ se odehrává na vlivné newyorské hudební 
scéně počátku 60. let a sleduje raketový vzestup 19letého minnesotského 
hudebníka Boba Dylana jako folkového zpěváka na vrchol hitparád a do 
koncertních sálů. Jeho písně a mystika se staly světovou senzací, která vyvrcholila 
jeho převratným rock and rollovým vystoupením na elektrickou kytaru na 
folkovém festivalu v Newportu v roce 1965. Režie se ujal James Mangold,který 
spolu s Jay Cocksem napsal také scénář. V hereckých rolích se představí  Timothée 
Chalamet, Edward Norton, Elle Fanning, Monica Barbaro,Boyd Holbrook, Dan 
Fogler, Norbert Leo Butz, Scoot McNairy a další. 

Premiéra 23.1. | více na str. 21

BOB DYLAN: 
ÚPLNĚ NEZNÁMÝ
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Mangoldův scénář, který vychází z knihy 
Dylan Goes Electric!, se moudře zaměřuje 
jen na několik let zpěvákova života, místo 
aby se snažil obsáhnout celou jeho 
osobnost ve dvou a půl hodinách. 
Poprvé se s Dylanem (Timothée 
Chalamet), který si říká Bobby, 
setkáváme v roce 1961, kdy se 
právě přestěhoval z Minnesoty 
do New Yorku. Dylan se protlouká 
folkovou hudební scénou a zkříží 
cestu dvěma ženám, které budou 
mít v jeho životě zásadní význam. 
Seznámí se se Sylvií Russo (Elle 
Fanning), která vychází ze Suze 
Rotolo, k níž se brzy nastěhuje; oba jsou 
mladí, zamilovaní a stále hledají sami sebe. 
Potkává však také Joan Baezovou (Monica 
Barbaro), která se v té době stává ikonou 
a s níž Dylana pojí umělecké pouto, které se 
Sylvií nesdílí, protože mezi oběma to jiskří 
v jakémsi vlastním složitém vztahu. Jak se 
Dylan propracovává na vrchol folkového 
žebříčku, začíná získávat ještě více fanoušků 

a obdivovatelů, včetně Johnnyho Cashe 
(Boyd Holbrook), a začíná se pomalu stávat 
jedním z největších umělců své doby.

Podle kritiků je jedním z nejchytřejších 
rozhodnutí, které Mangold učinil, to, že hlavní 
hvězdou nakonec není jen skvělý Chalamet, 
ale především Dylanova hudba. Mladý herec 
je ale samozřejmě v roli Dylana vynikající, 
trefuje se do zvuku a stylu hudebníka, ale 
nikdy ne tak, aby to působilo jako karikatura.

-red-
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EOS: VAN GOGH - BÁSNÍCI A MILENCI     
DOKUMENTÁRNÍ | VÝTVARNÁ GALERIE V KINĚ                   
Pondělí 27. 1. /19.00/

Velká Británie / 2024 / 90' / 160,- Kč   
Van Gogh patří mezi největší umělce všech dob, ale také mezi ty nejvíce nepochopené. Národní 
galerie v Londýně uspořádala na konci roku 2024 historicky největší britskou výstavu Van 
Goghových obrazů. Exhibition on Screen nyní přináší jedinečnou šanci navštívit tuto „výstavu 
století“ skrze fi lmové plátno. Film umožní prozkoumat a lépe pochopit tohoto ikonického 
umělce. Zaměřuje se na umělcův specifi cký tvůrčí proces a zkoumá jeho léta strávená na jihu 
Francie, kde výrazně rozvinul svůj tvůrčí styl. Byl pohlcen vášní pro vyprávění příběhů skrze 
umění a svět kolem sebe přetvářel v živé, idealizované prostory a symbolické postavy. Básníci 
a milenci pohltili jeho představivost a vše, co na jihu Francie stvořil, sloužilo této nové posedlosti. 
Vytvořeno v úzké spolupráci s Národní galerií v Londýně.
Režie: D. Bickerstaff. Hrají: J. de Courcey.
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Maria Callas byla jedinečnou operní divou s hlasem, který dokázal vyjádřit hluboké 
emoce i absolutní technickou dokonalost. Její hlasový rozsah a intenzita prožitku 
ji proměnily v legendu, která dodnes fascinuje posluchače po celém světě. Callas 
vynikala schopností naplno ztělesnit každou roli, což z jejích vystoupení učinilo 
nezapomenutelné umělecké zážitky. Příběh sleduje americko-řeckou operní pěvkyni, 
která se po oslnivém, ale bouřlivém životě ve světlech refl ektorů na operní scéně 
uchyluje do ústraní v Paříži. 

Premiéra 9.1. | více na str. 18
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Po 6.1. Echt - Film o malíři Janu Mertovi | dokument19.00

Po 13.1. Za oponou velehor | dokument19.00

St 1.1. 15.00
17.30
20.00

Ježek Sonic 3
Better Man
V dobrém i zlém

Ne 5.1. 15.00
17.30
20.00

Kayara a tajemné město Inků
Better Man
V dobrém i zlém

So 11.1. 15.00
17.30
20.00

Hokus pokus Diplodokus
Woodwalkers: Caragova proměna 
Maria

Ne 12.1. 15.00
17.30
20.00

Hokus pokus Diplodokus
Woodwalkers: Caragova proměna 
Maria

Út 14.1. 10.00
17.30
20.00

Poklad
Kočičí odysea 
Nosferatu | horor

So 4.1. 15.00
17.30
20.00

Kayara a tajemné město Inků
V dobrém i zlém
Nosferatu | horor

Čt 2.1. Kočičí odysea
Nosferatu | horor

17.30
20.00

Pá 3.1. Kočičí odysea
Nosferatu | horor

17.30
20.00

Út 7.1. Kočičí odysea
V dobrém i zlém

17.30
20.00

St 8.1. Better Man
Nosferatu | horor

17.30
20.00

Čt 9.1. Woodwalkers: Caragova proměna
Maria

17.30
20.00

Pá 10.1. Maria
Jen my dva

17.00
20.00

St 15.1. Mosty
Maria

17.30
20.00

Čt 16.1. Nikdo mě nemá rád
Hammarskjöld - Boj za mír

17.30
20.00
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So 18.1. 15.00
17.30
20.00

Katak: Odvážná velryba
Já a můj terapeut
Hammarskjöld - Boj za mír

Ne 19.1. 15.00
17.30
20.00

Katak: Odvážná velryba
Já a můj terapeut
Parthenope

Ne 26.1. 14.30
17.00
20.00

Zlatovláska
Bob Dylan: Úplně neznámý
Babygirl

Čt 30.1. 11.30
17.30
20.00

Paddington v džungli | za vysvědčení
Holka od vedle
ČERNÁK

Út 28.1. 10.00
17.30
20.00

Konec světa
Na plech
Vlčí muž | horor

So 25.1. 14.30
17.00
20.00

Zlatovláska
Bob Dylan: Úplně neznámý
Babygirl

Pá 17.1. Já a můj terapeut
Nikdo mě nemá rád

17.30
20.00

Út 21.1. Parthenope 
Nikdo mě nemá rád

17.30
20.00

St 22.1. Já a můj terapeut 
Hammarskjöld - Boj za mír

17.30
20.00

Čt 23.1. Zlatovláska 
Bob Dylan: Úplně neznámý

17.30
20.00

Pá 24.1. Zlatovláska 
Na plech

17.00
20.00

St 29.1. Zlatovláska 
Deník Bridget Jonesové | klasika na velkém plátně

17.30
20.00

Pá 31.1. Paddington v džungli 
Společník | horor

17.00
20.00

Po 20.1. Čarodějův účeň (1977) | Podmokelský fi lmový klub19.00

Po 27.1. EOS: Van Gogh - básníci a milenci | výtvarná galerie v kině19.00



1., 5., 8. 1. | st, ne, st /17.30/BETTER MAN  
ŽIVOTOPISNÝ / HUDEBNÍ / DRAMA

USA / Austrálie / 2024 / 134' / titulky / 15+ / 130,- Kč          
Film Better Man je založen na skutečném příběhu strmého vzestupu, 
dramatického pádu a pozoruhodného znovuzrození britské popové 
superstar Robbieho Williamse, jednoho z největších showmanů všech 
dob. Režie: M. Gracey. Hrají: R. Williams, K. Mulvany, aj.

ČR / 2024 / 101' / 15+ / 150,- Kč    
Láska, radost, vzrušení, vášeň, sex. To všechno Evženovi a Anně po 
patnácti letech manželství dávno uteklo mezi prsty. Jejich sousedé mají 
opačný "problém". Tomáš a Laura jsou plní života, krásní, vášniví a hlasití. 
Režie: M. Ferencová. Hrají: M. Hofmann, aj.

1., 4., 5., 7. 1. | st /20.00/ so /17.30/
ne, út /20.00/

V DOBRÉM I ZLÉM  
KOMEDIE

USA / Japonsko / 2024 / 111' / dab. / 150, děti 130,- Kč. Ježek Sonic 
je videoherní legenda a díky dvěma úspěšným fi lmům se už zařadil i mezi 
hvězdy stříbrného plátna. Poté, co se mu podařilo zachránit celou planetu 
a své přátele před všehoschopným zlounem Doktorem Robotnikem, mohl 
by si vzít trvalou dovolenou. Režie: J. Fowler. Hrají: B. Schwartz, aj.

1. 1. | st /15.00/JEŽEK SONIC 3                   
AKČNÍ / DOBRODRUŽNÝ / KOMEDIE / RODINNÝ / SCI-FI

K
IN

O

ZMĚNA PROGRAMU VYHRAZENA

        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)



Peru / 2025 / 81' / dabing / 150, děti 130,- Kč     
Kdysi dávno v království Inků žili byli Chasquiové, královští poslové, kteří 
byli rychlí jako vítr a odvážní jako jaguáři. Akorát měli ještě jednu výhradní 
vlastnost – byli to jen muži! Žena se v žádné případě nemohla královským 
poslem stát. Režie: C. Zelada. Hrají: N. Serrano, aj.

ČR / 2024 / 70' / 120,- Kč     
Film zachycuje významného malíře Jana Mertu v situaci, kdy kývne na 
nabídku nové výstavy bez jediného hotového obrazu. Očima jeho syna 
Tomáše postupně sledujeme otcovu zdánlivě bezstarostnou tvorbu, kde 
šibeniční termíny mohou trvat i roky. Režie: T. Merta. Hrají: J. Merta.

USA / 2024 / 132' / titulky / 15+ / 150,- Kč
Ellen Hutterová by byla šťastná novomanželka, kdyby ji nepronásledovaly 
děsivé noční můry. Její muž Thomas navíc musí pracovně vycestovat 
do divoké východní Evropy, aby zprostředkoval obchod pro tajemného 
hraběte Orloka. Režie: R. Eggers. Hrají: B. Skarsgård, Lily-Rose Depp, aj.

2., 3., 7., 14. 1. | čt, pá, út, út /17.30/KOČIČÍ ODYSEA  
ANIMOVANÝ / DOBRODRUŽNÝ / FANTASY / RODINNÝ

Lotyšsko / Francie / Belgie / 2024 / 85' / beze slov / 140,- Kč          
Svět se zdá být na konci, plný pozůstatků lidské přítomnosti. Kočka je 
samotářské zvíře, ale když je její domov zničen velkou povodní, najde 
útočiště na lodi obývané různými druhy, se kterými se musí spojit 
navzdory jejich odlišnostem. Režie: G. Zilbalodis.

NOSFERATU                   
HOROR / DRAMA/ FANTASY

2. – 4., 8., 14. 1. | čt, pá, so, st, út /20.00/ 

KAYARA A TAJEMNÉ MĚSTO INKŮ   
ANIMOVANÝ / DOBRODRUŽNÝ / RODINNÝ

4., 5. 1. | so, ne /15.00/

ECHT - FILM O MALÍŘI JANU MERTOVI   
DOKUMENTÁRNÍ

6. 1. | po /19.00/
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        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)
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10. 1. | pá /20.00/ JEN MY DVA  
DRAMA / ROMANTICKÝ

Francie / 2023 / 105' / titulky / 15+ / 140,- Kč      
Blanche se bláznivě zamiluje do Grégoira. On má všechno, co si jen žena 
může přát, jejich vztah nabírá na síle a vášnivosti: vezmou se a žijí spolu. 
Jenže to, co následuje, není pohádka. Režie: V. Donzelli. Hrají: V. Efi ra, 
M. Poupaud, V. Ledoyen, aj.

ČR / Polsko / Slovensko / 2024 / 93' / dabing / 150, děti 130,- Kč
Diplodokus je malý zvědavý dinosaurus, jehož rodiče za záhadných 
okolností zmizí. Žijí totiž v komiksu, který kreslí nedoceněný Tvůrce. 
Vydavatelka je ale přesvědčená, že umělce dinosauří komiks jen zdržuje.
Režie: W. Wawszczyk. Hrají: M. Kożuchowska, aj.

11., 12. 1. | so, ne /15.00/HOKUS POKUS DIPLODOKUS               
ANIMOVANÝ / DOBRODRUŽNÝ / KOMEDIE / RODINNÝ

Itálie / Něm. / Chile / USA / 2024 / 124' / tit. / 15+ / 140,- Kč       
Maria Callas byla jedinečnou operní divou s hlasem, který dokázal 
vyjádřit hluboké emoce i absolutní technickou dokonalost. Její hlasový 
rozsah a intenzita prožitku ji proměnily v legendu, která dodnes 
fascinuje posluchače po celém světě. Režie: P. Larraín. Hrají: A. Jolie, aj.

9. – 12., 15. 1. | čt /20.00/ pá /17.00/
so, ne, st /20.00/  

MARIA 
ŽIVOTOPISNÝ / DRAMA / HUDEBNÍ  

9., 11., 12. 1.
čt, so, ne /17.30/ 

WOODWALKERS: CARAGOVA PROMĚNA                   
DOBRODRUŽNÝ / FANTASY / RODINNÝ

Německo / Rakousko / 2024 / 103' / dabing / 150,- Kč            
Když se v městečku Jackson objeví neznámý kluk, vzbudí to rozruch. Pro 
místní je záhadou, kde se vzal. Kdyby jen tušili, že mezi lidmi žije teprve 
krátce! Třináctiletý Carag je totiž woodwalker, napůl člověk, napůl puma 
a vyrostl v divočině. Režie: D. J. Harper. Hrají: E. Cherif, aj.

        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)
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S / DK / FR / TR / GE / 2024 / 105' / titulky / 15+ / 140,- Kč
Lia, gruzínská učitelka v důchodu, slíbila před smrtí své sestře, že zjistí, 
co se stalo s její dávno ztracenou neteří Teklou. Mladík ze sousedství, 
Achi, tvrdí, že Tekla utekla do Turecka a žije v Istanbulu. Režie: L. Akin. 
Hrají: M. Arabuli, L. Kankav, aj.

ČR / Slovensko / Francie / 2024 / 105' / 15+ / 140,- Kč. Sára je pohledná 
devětadvacetiletá žena, která nemá partnera ani dítě. Pracuje jako asistentka 
na velitelství armády, kde o společnost mladých a silných mužů nemá nouzi, 
nedokáže si mezi nimi ale vybrat, což jí nevybíravým způsobem předhazuje její 
autoritářská matka i okolí. Režie: P. Kazda, T. Weinreb. Hrají: B. Bobuľová, aj.

ČR / 2024 / 100' / 70,- Kč
Film vypráví příběh nejen o hledání legendárního a dávno ztraceného 
zlatého pokladu, ale také o lásce a společné cestě, kterou oba hlavní 
hrdinové již zdánlivě ztratili. Režie: R. Havlík. Hrají: V. Khek Kubařová, 
J. Langmajer, P. Bučková, aj.

13. 1. | po /19.00/ZA OPONOU VELEHOR  
DOKUMENTÁRNÍ

ČR / Slovensko / 2025 / 100' / 140,- Kč. Nikdy se nevzdávej, neztrácej 
naději, zkoušej své hranice – to je krédo Diny Štěrbové, která jako první 
žena na světě v roce 1984 pokořila osmitisícovou hranici himálajské Čo 
Oju. V té době byly ženy s cepíny a mačkami na osmitisícovkách raritou. 
Režie: H. Pinkavová. Hrají: D. Štěrbová.

POKLAD   
KOMEDIE / DOBRODRUŽNÝ

14. 1. | po /10.00/ 

MOSTY   
DRAMA

15. 1. | st /17.30/

NIKDO MĚ NEMÁ RÁD
DRAMA 

16., 17., 21. 1. | čt /17.30/ pá, út /20.00/

        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)
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18., 19. 1. | so, ne /15.00/KATAK: ODVÁŽNÁ VELRYBA                
ANIMOVANÝ / RODINNÝ

Kanada / 2023 / 82' / dabing / 150, děti 120,- Kč
Seznamte se s Katakem, malou velrybou s velkým snem! Zatímco 
všichni jeho kamarádi zběleli, jak se na dospívající velryby patří, Katak 
je stále šedý. Režie: Ch. Dallaire-Dupont, N. Lemay. Hrají: A. Galuppo, 
A. Holden, R. Naylor, aj.

Itálie / Francie / 2024 / 136' / titulky / 12+ / 120,- Kč                 
V roce 1950 se v tom nejkrásnějším městě narodila ta nejkrásnější žena. 
Svým vzhledem dokáže Parthenopé okouzlit každého, kdo ji spatří, ona 
však nechce být pouhým symbolem pomíjivé krásy a vydává se na cestu 
poznání. Režie: P. Sorrentino. Hrají: C. Dalla Porta, aj.

19., 21. 1. | ne /20.00/ út /17.30/ PARTHENOPE   
DRAMA / FANTASY

Francie / 2024 / 90' / dabing / 150,- Kč. Doktor Béranger má vše, 
o čem by si mohl kdokoliv snít. Je hvězdou oboru psychologie, jeho 
manželství trvá už 30 let, a život má pod kontrolou. Tedy až na jeho 
nejnáročnějšího pacienta, Damiena Leroye. Damien je mistr v tom, jak 
vyvolat úzkost. Režie: A. Lemort. Hrají: Ch. Clavier, aj.

17. – 19., 22. 1. | pá, so, ne, st  /17.30/ JÁ A MŮJ TERAPEUT  
KOMEDIE

16., 18., 22. 1. | čt, so, st /20.00/HAMMARSKJÖLD - BOJ ZA MÍR   
DRAMA / THRILLER / ŽIVOTOPISNÝ / HISTORICKÝ / VÁLEČNÝ

Švéd. / Norsko / Dánsko / 2023 / 114' / titulky / 15+ / 140,- Kč       
Režisér Per Fly, jenž má za sebou již několik životopisů a thrillerů, 
i tentokrát předvádí mistrnou práci s napětím a kombinací faktografi e 
s fi kčním vyprávěním. Režie: P. Fly. Hrají: M. Persbrandt, aj.

        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)
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USA / 2024 / 141' / titulky / 140,- Kč. Děj fi lmu „Bob Dylan: Úplně 
neznámý“ se odehrává na vlivné newyorské hudební scéně počátku 60. 
let a sleduje raketový vzestup 19letého minnesotského hudebníka Boba 
Dylana jako folkového zpěváka na vrchol hitparád a do koncertních sálů. 
Režie: J. Mangold. Hrají: T. Chalamet, aj.

ČR / 2024 / 99' / 15+ / 140,- Kč        
Rodinný fi lm Martyho Pohla pojímá osobitým způsobem příběh Marka, 
který po dokončení vysokoškolských studií vstupuje do života. Zažívá 
spoustu neotřelých dobrodružství, aby nakonec dospěl k poznání, že 
rodina je to nejdůležitější. Režie: M. Pohl. Hrají: J. Hofman, aj.

ČR / 2025 / 116' / 150, děti 130,- Kč       
Královský panoš Jiřík ochutná sousto z magického hada a porozumí řeči 
zvířat. Proviní se tím však proti příkazu svého krále, a tak jej čeká buď 
trest smrti, nebo nejistá a nebezpečná cesta za Zlatovláskou, princeznou 
z tajemné říše uprostřed moře. Režie: J. Těšitel. Hrají: T. Weber, aj.

20. 1. | po /19.00/ ČARODĚJŮV UČEŇ                
ANIMOVANÝ / HOROR / POHÁDKA | PODMOKELSKÝ FILMOVÝ KLUB

Československo / Západní Německo / 1977 / 72' / 90,- Kč          
Kouzelný příběh o Krabatovi, pocházející původně z Indie a objevující se 
později v různých obměnách souboje čarodějova učně a mistra v mnoha 
zemích světa, je příběhem chlapce, který se na prahu dospělosti přiblížil 
temným silám. Režie: K. Zeman. Hrají: L. Munzar, aj.

ZLATOVLÁSKA   
POHÁDKA

23. – 26., 29. 1. | čt  /17.30/ pá /17.00/ 
so, ne /14.30/ st  /17.30/ 

BOB DYLAN: ÚPLNĚ NEZNÁMÝ   
ŽIVOTOPISNÝ / DRAMA / HUDEBNÍ

23., 25., 26. 1. | čt  /20.00/ 
so, ne /17.00/ 

NA PLECH                   
KOMEDIE

24., 28. 1. | pá /20.00/ út /17.30/  

        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)
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28. 1. | út /20.00/ VLČÍ MUŽ                
HOROR

USA / 2025 / 107' / titulky / 15+ / 150,- Kč  
Blake je obyčejný Newyorčan, který se společně s ambiciózní manželkou 
Charlotte a malou dcerkou snaží přežívat v džungli velkoměsta a jde jim 
to čím dál hůř. Režie: L. Whannell. Hrají: Ch. Abbott, J. Garner, S. Jaeger, 
M. Firth, aj.

Velká Británie / Irsko / Francie / 2001 / 93' / 12+ / 140,- Kč
Bridget Jonesová je trochu kulatější "třicítka", která má ve svém životě 
zdánlivě jednoduchá a splnitelná přání - shodit nějaké to kilo a najít 
opravdový vztah. Režie: S. Maguire. Hrají: R. Zellweger, aj.

29. 1. | st  /20.00/ DENÍK BRIDGET JONESOVÉ   
KOMEDIE / ROMANTICKÝ 

ČR / 2024 / 134' / 60,- Kč. Tonda je drobný, brýlatý kluk, nemocný na 
průdušky. A tak když se rodiče s jeho starším bratrem Jirkou v létě roku 
1968 vydávají na výlet do Paříže, má smůlu. Musí zůstat na čerstvém 
vzduchu na chalupě v Jizerských horách pod dozorem svého dědy. 
Režie: B. Sláma. Hrají: M. Krobot, aj.

28. 1. | út /10.00/ KONEC SVĚTA 
DRAMA / RODINNÝ 

25., 26. 1. | so, ne /20.00/BABYGIRL   
THRILLER

USA / Nizozemsko / 2024 / 114' / tit. / 15+ / 150,- Kč. Když Romy, 
vysoce postavená manažerka, začne podvádět svého manžela, není 
to proto, že by jejich sexuální život vyprchal. Romy se totiž seznámí se 
Samuelem, drzým stážistou v její fi rmě, a je jen otázkou času, kdy se 
spolu ocitnou v zapadlém hotelu... Režie: H. Reijn. Hrají: H. Dickinson, aj.

        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)
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Slovensko / ČR / 2025 / 115' / titulky / 15+ / 150,- Kč   
Z Mikiho Černáka, chlapce z Telgártu, se stal obávaný šéf horehronské 
mafi ánské skupiny, ale to mu nestačí. Chce ovládnout celé Slovensko 
a stát se bossem všech bossů. Režie: J. Kroner. Hrají: M. Ondrík, aj.

USA / 2025 / 96' / titulky / 15+ / 130,- Kč        
Společník je americký psychologický thriller, který napsal a režíroval 
Drew Hancock a produkovali Zach Cregger, Raphael Margules a J. D. 
Lifshitz. Režie: D. Hancock. Hrají: J. Quaid, L. Gage, R. Friend, aj.

ČR / 2025 / 90' / 150,- Kč            
Kristýna má na první pohled poklidný život v malém městě. Pracuje 
v knihovně, vede komunitní centrum „Ostrov“ a má dlouholetého přítele 
Filipa. Když ale zjistí, že ji Filip podvádí, rozhodne se vztah ukončit a vzít 
život do vlastních rukou. Režie: F. Oberfalcer. Hrají: M. Babišová, aj.

30. – 31. 1., 1. – 2. 2. | čt  /11.30/ 
pá /17.00/ so, ne /15.00/ 

PADDINGTON V DŽUNGLI                
DOBRODRUŽNÝ / KOMEDIE / RODINNÝ / FANTASY

VB / FR / USA / KAN / 2024 / 107' / dab. / 150, děti 130,- Kč. 
Paddington se vrací do Peru, aby navštívil svou milovanou tetu Lucy, která 
nyní žije v domově pro vysloužilé medvědy. S rodinou Brownových v závěsu 
je čeká napínavé dobrodružství, když je záhada uvrhne do nečekané cesty 
amazonským pralesem až na vrcholky peruánských hor. Režie: D. Wilson. 

HOLKA OD VEDLE   
KOMEDIE

30. 1., 1., 2. 2. | čt , so, ne /17.30/ 

ČERNÁK   
THRILLER / DRAMA / AKČNÍ / KRIMI

30. 1., 2. 2. | čt , ne /20.00/ 

SPOLEČNÍK                   
THRILLER / HOROR / SCI-FI 

31. 1., 1. 2. | pá, so /20.00/

        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)        = TENTO FILM BYSTE NEMĚLI PŘEHLÉDNOUT. ENTER DOPORUČUJE :)



Ústecké Činoherní studio vchází do nového roku s novým vedením. Toho se ujal 
Mgr. Michal Somoš, který tak vystřídal ve funkci MgA. Jiřího Antonína Trnku. Ten 
stál v čele divadla 10 let. Jak uvedl nový ředitel, předání proběhlo v kultivovaném 
a přátelském duchu. Jaké změny Michal Somoš chystá a co by naopak rád zachoval? 
Na to jsme se zeptali v novoročním rozhovoru. 

ČINOHERNÍ STUDIO 
PŘEBÍRÁ MICHAL SOMOŠ
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Od 1. ledna nového roku nastupujete do 
funkce ředitele ústeckého Činoherního 
studia. Proč jste se rozhodl přihlásit do 
výběrového řízení? 
Byla to souhra více okolností. Dva roky žiju  
v Ústí nad Labem a dojíždění za prací do 
Prahy už mě hodně omezovalo. Již nějakou 
dobu jsem se také rozhlížel po příležitosti, 
jak se z akademického prostředí vrátit zpátky 
k divadelní praxi. Pak přišla zpráva o tomto 
výběrovém řízení a přišlo mi to jako ideální 
možnost. A také mám rád výzvy.

Jaké bylo výběrové řízení? 
Korektní a férové, řekl 
bych. Nejzajímavější byla 
samozřejmě práce na koncepci, 
kde jsme se pokusili společně  
s Michalem Hábou zachytit naší 
představu o tom, jak bychom 
rádi Činoherák vedli, jak 
citlivě navázat na silnou tradici  
a posunout divadlo o kus dále, 
k větší spolupráci s blízkým 
i vzdálenějším okolím. Bylo 
příjemné slyšet, když komise 
a později Rada města naše 
vize ocenila a podpořila svým 
výběrem. Je to závazek důvěry, 
které si vážím. 

Byl jste také proděkanem pražské 
Divadelní fakulty Akademie múzických 
umění. Zůstanete na akademii i nadále, 
souběžně s novým postem?
Byl je správné slovo, od prvního ledna mě 
ve funkci nahradil kolega Vladimír Novák. 
Plánuji však na Divadelní fakultě trochu 
učit na produkci a spolupracovat na jednom 
dlouhodobém mezinárodním projektu. 
Zůstat v kontaktu s DAMU je nejen užitečné 
pro Činoherák, ale také důležité pro mě - 
mám tam mnoho přátel, se kterými bych 
nerad zpřetrhal vazby. Také ale všichni slíbili, 
že budou chodit na divadlo do Ústí.  

Jaké jsou Vaše představy o fungování 
a směřování Činoherního studia pod 
Vaším vedením?
Spíše evoluční, než revoluční, mám-li se 
vyjádřit velmi stručně. Rád bych se opřel  
o lidi v baráku, kteří zde pracují déle, dobře 
znají provoz a na Činoheráku jím nesmírně 
záleží. Jiní lidé přicházejí do divadla nově - 
jak do uměleckého souboru, tak do zázemí. 
Tuto personální konstelaci chci využít ke 
změnám ve fungování divadla, které možná 

nebudou hned viditelné pro veřejnost, 
ale jsou předpokladem pro to, abychom 
pak zvládli i ty viditelné, programové nebo 
režimové. V programovém směřování 
chci navázat na existující a fungující věci,  
u kterých je možné postavit další stupínek či 
rozvinout je dalším směrem. Jsou to zejména 
umělecky silný a zároveň divácky přístupný 
repertoár, vzdělávací programy pro mladé 
publikum, letní hraní venku, vytvořená 
divácká komunita a mnoho dalšího.  
Z úplných novinek nás v letošním roce čeká 
například první mezinárodní koprodukční 
inscenace s partnery z německého Chemnitz 
a s nezávislou pražskou skupinou Lachende 
Bestien. 
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S nyní již bývalým panem ředitelem 
Trnkou jste před předáním funkce 
spolupracoval, dal Vám nějaké cenné 
rady?
Nespočet. Předání probíhalo velmi kul-
tivovaně, otevřeně a s oboustranným 
zájmem o další prospěch Činoheráku. Jirkovi 
vděčím za vhledy do témat a souvislostí, do 
kterých bych jinak sám pronikal dlouhé 
měsíce. 

Společně s Vámi přichází i obměna na 
pozici uměleckého šéfa - Davida Šiktance 
nahradí Michal Hába. Už jste spolu 
někdy spolupracovali?
S Michalem se známe víc než třináct let, 
sledujeme se, ale přímo jsme v minulosti 
nespolupracovali. Nicméně se na spolupráci 
moc těšíme, máme o funkci a poslání 
divadla obecně i Činoheráku v Ústí velmi 
příbuzné představy, tak nepochybuji, že to 
bude fungovat dobře.

Proběhnou ještě nějaké další personální 
změny?
Společně s Michalem od začátku sezóny 
posílily umělecký soubor dramaturgyně 
Veronika Linka a herečky Marie Machová 
a Luciana Tomášová, herecký tým se teď 
ještě rozrostl o Michala Sikoru, studenta 
posledního ročníku DAMU. Naopak od 

nového roku už pouze externě bude  
s divadlem spolupracovat Jaroslav Achab 
Haidler. Kompletní obměnou prochází 
obchodní oddělení, které po mnoha letech 
oddané práce pro divadlo opouští Andrea 
Mrákotová. Organizační i personální změny 
se postupně dějí i v umělecko-technickém 
provozu, které po Pepovi Kadeřábkovi 
převzal Petr Kolmer. 

Uvedl jste, že chcete také 
spolupracovat s Veřejným sálem 
Hraničář, Kulturním střediskem, 
knihovnou či univerzitou. Jak si 
tuto spolupráci představujete?
S kolegy z kulturních institucí 
se chci bavit o různých formách 
programového propojení. Napří-
klad s Knihovnou Ústeckého 
kraje bychom se chtěli domluvit 
na vzájemně se doplňujícím 
literárním a divadelním programu, 
s Kulturním střediskem už máme 
domluvenou letní štaci v letním 
kině, další nápady bych ale nerad 

kolegům odkazoval přes média - chystáme 
se je všechny v prvních týdnech a měsících 

navštívit a probrat společná témata. A to 
včetně univerzity, kde vidím nejen nové 
potenciální diváky, ale také prostor pro další 
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stáže a praxe studentů v divadle, obdobně, 
jak se tomu již několik let děje zapojením 
studentů kurátorských studií do Galerie 
Činoherák.

Činoherák má zároveň rozjeté různé 
projekty, například Divadelní zahradu. 
Budete v těchto zavedených akcích 
pokračovat?
Ano, jak zmiňuji výše, chci pokračovat 
a rozvíjet to, co funguje dobře. Zároveň 

neslibuji, že zavedené projekty neprojdou 
nějakými změnami. Už teď například 
plánujeme červnové letní štace a budeme 
hrát venku zřejmě o něco míň, než  
v minulých letech. 

Vy osobně žijete v Ústí nad Labem, takže 
zdejší prostředí dobře znáte. Navštěvoval 
jste studio i jako divák, ještě než jste 
vůbec tušil, že někdy usednete v jeho 
čele?
Ano, ale musím přiznat, že jsem nebyl 
pravidelným, natož skalním divákem.  
V uplynulém roce jsem se snažil toho co 
nejvíce vidět, ale pořád mi pár kousků na 
repertoáru chybí. Těším se na Mluviti pravdu 

nebo Pana Theodora Mundstocka, který 
oslaví neuvěřitelných 40 let od premiéry 
hned teď v lednu. 

Kudy vedla Vaše cesta k divadlu? Proč Vás 
vlastně zlákal tento obor?
Propadnul jsem mu na střední škole, kde 
mě moje učitelky stáhly do amatérského 
Divadla G. Od té doby jsem se od něj nikdy 
moc nevzdálil, vybral jsem si příbuzné 
studium kulturologie a prošel několika 

divadelními štacemi na Slovensku a v Praze, 
než jsem na třináct let přistál na DAMU, kde 
se nové divadlo v podstatě konstituuje. Už si 
neumím představit, že bych šel dělat něco 
úplně jiného, protože mě příliš přitahuje 
imaginativnost jeho světů, jedinečnost 
společenství a okamžiků, jež každý večer 
vytváří, různost témat a forem, které 
neustále urputně hledá a objevuje. Jsem 
přesvědčený, že divadlo dokáže v lidech 
probudit zájem o svět kolem nich, o místo, 
město a společenství, kterého jsou součástí. 
Má moc vybízet nás k odvážným myšlenkám 
i k toleranci k jinakosti, které bychom možná 
při obyčejném setkání na ulici nebyli 
schopni.                                                                 -es-
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Emo-punkoví Décé rádio, Décéčka, Dísíčka nebo jakkoliv chcete, oslavili 6. prosince 
10 let na hudební scéně. Párty to byla vydařená a klukům přišla popřát spousta 
fanoušků. S Milanem (Zoidym) Strykou jsme si popovídali o počátcích kapely, 
oslavě, i o tom, co kluci plánují a jak si užívají otcovské role.

DCRADIO: 
10 LET JSME 
OSLAVILI DŮSTOJNĚ

Kluci, s novým rokem vstupujete do 
nové dekády své existence poté, co jste 
oslavili 10 let. V minulém čísle jsme 
podobně vyzpovídali kapelu VIBES, která 
slavila stejné výročí a dokonce s vámi 
sdílí i zkušebnu, takže se dobře znáte.  
A tak se na úvod zeptám stejně jako jich - 
kdy, kde a jak jste vznikli?
Ahoj Eli, předem děkujeme za prostor vyslat 
do světa pár mouder. Vibes jsou super parťáci 
a jsme rádi, že je máme ve zkušebně, i v našich 
životech. Gratulujeme jim k 10 letům. Bez 
Hroudiče by byl svět o tolik horším místem. 
To na úvod a jak jsme vznikli? Oi! Jestli se 
nepletu, Vlčis s Courákem seděli v hospodě, 
posílali tam sedmý pivo v kolmici s rumem 
a pak je to osvítilo, jako vánoční hvězda. „Ty 
vole, budeme spolu hrát a budeme slavná 
a bohatá kapela”. Což je přimělo zvednout 

mobil a zavolat mi. Značně zkomolenou 
češtinou mě přizvali do nové kapely, která 
má konkurovat Guns and Roses. V heslu 
“kurvy, chlast a chlebíčky” to chtělo ještě 
fundovaného bubeníka. Volba - a musíme 
dodat, že úrodná - padla na Páju Řezníčka 
a bylo, je a vlastně ještě chvíli bude. 

Jak jste tu desítku oslavili? Byla jsem 
částečně u toho a měla tu čest si s vámi 
zahrát na podiu, ale do brzkých ranních 
hodin jsem to s vámi netáhla, takže mi 
kus příběhu chybí...
Díky, že jsi do toho šla s námi. Bylo to docela 
emo, viď. Hele, co si budem, ty seš za ty roky 
člen naší kapely, ať chceš, nebo ne. Jsme 
rádi, že to vyšlo, protože to bylo zdravotně 
dost náročné. Udělali jsme to jinak, než 
je zvykem. Vstup zadarmo, pivo zadarmo, 
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občerstvení zadax, prostě jsme měli potřebu 
lidem za tu dekádu poděkovat. Výsledek byl 
narvaný klub, monstr zvuk, skvělé kapely  
a párty až do rána. Oslavili jsme to důstojně. 
Taky jsme jako kapela (týmově) nemocně na 
pár týdnů odpadli.

Co považujete za svoje největší úspěchy 
za ty roky?
Ať je to jak chce, zažili jsme mraky koncertů 
všech typů od bizarních štací až po např. 
Hrady.cz (zlatonka - modří už vědí), 
procestovali jsme celou naší zem a kus 
přilehlých končin. Natočili jsme několik 
desítek písní v různých studiích. Klipy, fotky 
a vše co ke kapele patří. Úspěch je dle mě to, 
že i po tom čase k sobě dokážeme lidsky najít 
cestu, zasmát se trapnýmu nekorektnímu 
vtipu a že jsme pořád jako rodina. Pozlátko 
pokoncertní kalby a potlesku je super a za ty 
roky máme nekonečně historek a průserů, 
ale na konci jsme zase my 4 ve zkušebně  
a jedeme dál. To je ten náš “skromný” 
úspěch “a vlak jede dál”.

Jaký byl rok 2024 - kde všude jste hráli, 
jaké songy spatřily světlo světa?
Na rok 24 jsme chtěli udělat nové songy, 
nový merch, nový fotky a celkově náš stav 
upgradovat. Což se povedlo a máme super 
trička, hezký fotky, i když na nich máme 
pupky a pleš :D.  Letos jsme odehráli snad 
nejméně koncíků za sezónu, cca 20, ale byl 
to plán, vzhledem k rodinným povinnostem. 
Nadělili jsme si cool hrací místa a některá 
rovněž slavila 10 let :). Vypíchnu koncert 
v hangáru mezi letadlama, v obchodě 
našeho kamaráda Ondry (Limen) nebo 
návrat na nuda pláž ve Starých Splavech 
(Zadarmofest). Nové songy máme právě teď 
v procesu nahrávání. Chtěli jsme to stihnout 
do Vánoc, avšak má hlasová indispozice 
nedovoluje zpěv. Doufáme, že hned po 
novém roce uslyšíte DCR v novém kabátku 
a že se Vám nová tvorba bude líbit. 

Kromě role muzikantů jste se většinově 
(3 ze 4) zhostili celkem svorně i role 
otcovské. Jak se proměnil kapelní život?
Všechno se dá zvládat, protože máme 
skvělé rodiny a lidi kolem sebe, kteří 
nás podporují a pomáhají nám. Děti 
jsou naše velká radost a je jasné, že to je 
časově náročnější. Ubrali jsme z modelu 
“každý víkend dvoják”, na druhou stranu 
jsme před ničím necouvli. Máš to takové, 
jaké si to nastavíš, buď chceš, nebo jsou 
to kecy. Nastavili jsme tempo, které nám 
vyhovuje a v tomto trendu určitě budeme 
pokračovat. Jsme rádi, že nám stále chodí 
nabídky na hraní a že to má pořád energii. 
I když “fotrovskou”. Jó vlastně se to změnilo 
hlavně v dodávce na cestách. Neřeší se 
kdo kde s kým, ale jaký plínky jsou top 
a jaký první slovo ty naše malé zrovna 
řekly. Hlavně rozdáváme fotrovský a Pája 
dědkovský moudra! :D

Co chystáte do nového roku?
Nové nahrávky, zároveň máme pár dalších 
nových písní (hlavně o lásce) a to je důležité 
světu sdělovat, protože furt všude vidíš 
“negace”. Touto formou i Vám milí čtenáři 
chceme poděkovat za přečtení a přejeme 
Vám jen to nejlepší do roku 25. Budeme 
rádi, když se někde na koncertu potkáme.

A myslíte si, Zoidy, Pájo, Vlčisi, Couro, 
že si takhle popovídáme o kapele i za 
dalších 10 let? :)
Stopro, i když nebudeme třeba aktivní, při 
šálku dobrého moku si za 10 let řekneme 
pár historek o tom, jak to vlastně celý bylo 
skvělý a nevšední.

-es-
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Zahajovací ples
statutárního města Děčín

Bližší informace na www.idecin.cz 
Lístky zakoupíte na www.vstupenkadecin.cz

Big Band Bonit a hosté | Fotokoutek | Vstupné 550 Kč 

idecin.cz
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DUHOVÉMETEORY
VÁŠNÍVlastík Plamínek

& Bob Hochman
KOMENTOVANÁ PROHLÍDKA
HUDEBNÍ VYSTOUPENÍ VIZE 22
PŘEDNÁŠKA O TECHNICE MALBY

17. LEDNA OD 17 HODIN TURISTICKÉ INFORMAČNÍ
CENTRUM ČESKÁ KAMENICE

VERNISÁŽVÝSTAVY

UUHUHU OHOH VÉVÉV MEMEM TETE ETET OEOE RORO YRYR
VVÁVÁV ŠÁŠÁ NÍVlastík Plamíne

&Í&Í Bob Hochma
EENTOVANÁ PROHLÍDKA
EEBNÍ VYSTOUPENÍ VIZE 22

RNISÁŽVÝVÝV SÝSÝ TATAT VAVA YVYV

HUDEHUDE
PŘED

EEBNÍ VYSTOUPENÍ VIZE 22EEBNÍ VYSTOUPENÍ VIZE 22
DDNÁŠKA OOO TECHNICE MALBY
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Veganské Bistro Les, které najdete u Tyršova mostu, získalo skvělé ocenění v rámci 
celorepublikové veganské soutěže Czech Vegan Restaurant Awards. Mezi několika 
desítkami veganských podniků se umístilo na skvělém druhém místě. Nejen 
o soutěži jsme si popovídali s majitelem a kuchařem Lukášem Trlicou.

Lukáši, díky Tobě máme v Děčíně nově 
oceněnou veganskou restauraci... V jaké 
soutěži a na jakém místě se Bistro Les 
umístilo?
Dne 20. 11. nám na Instagram 
přišla zpráva, že bylo naše 
bistro zařazeno do soutěže 
Czech Vegan Restaurant 
Awards, kde soutěžilo 
50 účastníků o nejlepší 
a nejoblíbenější veganský 
podnik v Česku. Je to 
jediná soutěž svého druhu 
u nás, takže si moc ceníme 
toho, že jsme se mohli zúčastnit. 
Díky hlasům,  za které ještě jednou moc 
děkujeme, jsme skončili na krásném 
druhém místě.

Kdo za soutěží stojí?
Je to parta lidí z organizace Vegan fi ghter 
a Vegie Náplavka, kteří mimo tuto soutěž 

organizují hromadu dalších akcí jako 
jsou food festivaly, workshopy, 

přednášky a další. Vše se 
samozřejmě týká veganství, 
takže i jim patří velké díky 
za to, co dělají.

Proč si myslíš, že právě 
Tvá jídla získala takovou 

podporu?
Tak ono to není jen o jídle, 

roli hraje víc faktorů. Jeden z nej-
důležitějších je , aby se u nás lidé cítili 
dobře, bez toho by to všechno bylo k ničemu 
a nedostali bychom tolik hlasů.
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Myslíš, že se umístění v soutěži na 
bistru nějak projeví, že ho třeba někam 
posune?
Těžko říct, ale minimálně se o nás dozvědělo 
dalších x stovek lidí, kteří scénu okolo 
veganství sledují... A pro nás je to 
samozřejmě hnací motor, odezva byla 
obrovská, opravdu jsme to nečekali.

Jak dlouho už vlastně Bistro Les v Dě-
číně provozuješ?
7 .11. jsme oslavili 6. výročí. Hrozně to letí, 
ale pořád se vyvíjíme a nestagnujeme, což 
je pro jakýkoliv podnik nesmírně důležité. 
Jakmile započne stav “mě to takhle stačí”, 
tak je to za mě začátek konce.

Co Tě na veganském vaření baví?
Určitě rozmanitost, barvy, kombinování 
chutí… Dost lidí je pořád přesvědčených 
o tom, že vegani jedí jen klíčky a zrní, 
ale většina těchto lidí zná jen výpečky, 
svíčkovou a smažák... (který teda taky 
ve vegan verzi sem tam na jídelníček 
zařadíme :D).

Máš něco, co bys označil za svoji 
“hitovku”?
Těch hitovek mám docela hodně, oblíbené 
jsou třeba nugetky z pečeného celeru 
s mořskou řasou smažené v citronové 
tempuře, krémová omáčka ze sladkých 
brambor, červená čočka s pečenou 
zeleninou, limetkovou šťávou a čerstvým 
koriandrem a jedno z nejoblíbenějších jídel, 
které moc často nedělám, je již zmiňovaný 
smažák, ale po našem… 

Jak takový smažák vypadá?
Je to smažák z vegan čedaru, obalený 
v bylinkové strouhance z drcených 
kukuřičných lupínků, k tomu podáváme 
dýňové krokety s uzenou paprikou, pečeným 
tempehem a domácí mangovou sojanézu  
s čerstvým koriandrem.

To zní skvěle. Kde vlastně bereš pro svá 
jídla inspiraci?
Hodně si o jídle čtu - ať už to jsou kuchařky 
nebo kuchařské časopisy, také na webu 
a skoro neustále myslím na jídlo... Jak co 

udělat, upravit, zkusit nebo zkombinovat 
dohromady a hrozně rád jím a ochutnávám. 
Takže kdykoliv někam jedeme, tak se 
snažíme spojit to s návštěvou nějakého 
podniku :).

Chtěl bys něco vzkázat čtenářům či 
zákazníkům bistra?
Určitě. Přejeme všechno nejlepší v dalším 
roce, hodně dobrého jídla a moc děkujeme 
za podporu a přízeň.

-es-
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Když se v Děčíně objeví nový umělecký objekt, není překvapením, že za ním často 
stojí spolek Artczech. Místní ho znají především díky sochařskému sympoziu Sochaři 
Děčínu a Festivalu klidu, který letos v létě již podruhé oživil Mariánskou louku. 
Co dalšího spolek přináší do děčínské kultury a kdo jsou lidé, kteří za ním stojí? 
O tom jsme si povídali s Veronikou Mervart, jednou z jeho členek.

MÁME LUXUS 
TOHO, ŽE VŮBEC MŮŽEME 
DEBATOVAT O OTÁZKÁCH 
TYPU „CO JE UMĚNÍ“

Výraznou osobností vašeho spolku, která 
se prezentuje na veřejnosti, je bezesporu 
Deema, mě by ale zajímalo, jaká je tvoje 
role?
Moje role se liší podle projektu. Nejčastěji 
se starám o věci v zákulisí – propagaci, 
web, fi nance, granty, smlouvy nebo 
administrativu. To jsou sice ty méně 
viditelné, ale naprosto nezbytné části naší 
práce. U některých projektů si ale užiju 
i kreativnější stránku.

Minulý rok jste v galerii Artmaterial 
uspořádali výstavu zaměřenou na 
umělou inteligenci, která sklidila velký 
ohlas. Jakým způsobem díla vznikala? 
Tato výstava byla vlastně jedním z těch 
projektů, na kterých jsem se mohla víc 

“vyřádit”. Šlo o sérii obrazů inspirovaných 
Erbenovou Kyticí, namalovaných pomocí 
nástrojů umělé inteligence. AI nejen 
malovala obrazy, ale vymýšlela celý koncept 
výstavy nebo psala doprovodné texty. Já 
jsem byla ten, kdo celý proces řídil - zadávala 
jsem úkoly a zpracovávala výstupy. Samotná 
práce s AI je hodně o experimentování 
a zkoušení, co nástroj dokáže. Jde o dialog 
člověka a technologie, přičemž technologie 
v tomto případě má něco jako vlastní názory 
či nápady, často vás dokáže překvapit. 

Co se stalo s vystavovanými obrazy?
Plánujete na toto téma navázat?  
Umělá inteligence je přece jen čím dál 
aktuálnější.
Výstava bude znovu k vidění příští rok 

K
Ř

ÍŽ
E

M
 K

R
Á

Ž
E

M



55

v muzeu. Plánujeme ji částečně obměnit, 
protože technologie se za ten rok zase 
neuvěřitelně posunula a otevírá nové 
možnosti, které by byla škoda nevyužít. Na 
téma spojení umění a umělé inteligence 
určitě chceme navázat a dál zkoumat, co 
všechno nám tato spolupráce může přinést.

Máš za sebou také vydání básnické 
sbírky “Slunovrat”, kterou autorskými 
ilustracemi doprovodil právě Deema. 
Jaký pro tebe byl proces vydání tak 
osobní sbírky? Uvažuješ o další knize?
Psát pro mě bylo vždycky způsobem, jak 
zpracovávat to, co prožívám, takže Slunovrat 
je opravdu osobní sbírka. Proces 
psaní je pro mě přirozený, básně 
většinou přicházejí samy, těžší je pak 
veřejná část – třeba autorská čtení 
jsou úplně mimo moji komfortní 
zónu. Co se týká nové knihy, nápad 
mám, ale na nový projekt si budu 
muset najít prostor, až bude v životě 
trochu víc klidu.

Asi nejaktuálnějším počinem 
Artczechu je instalace sochaře 
Kurta Gebauera “Padlý”, která 
vznikla v rámci akce “Sochaři 
Děčínu”, a kterou je možné si 
prohlédnout na Tyršově ulici. Gebauerova 
díla často vzbuzují smíšené reakce – 
jak vnímáš Děčín z hlediska kulturní 
otevřenosti? Jsou místní tolerantní, 
nebo vaše projekty spíše provokují? 
Snažíte se reagovat a vysvětlovat, nebo 
naopak necháváte umění působit samo 
za sebe?
Padlý vyvolal hodně emocí a vášnivé 
diskuze, což je vlastně to nejlepší, co si 
můžeme přát. Naše předchozí projekty, 
třeba zmíněná výstava AI obrazů, také 
vyvolala diskuzi, ale spíš v užších kruzích. 
Padlý zasáhl mnohem širší okruh lidí  
– i ty, kdo běžně umění neřeší. Je to vlastně 

i připomínka, že máme ten luxus, že vůbec 
můžeme debatovat o otázkách typu „co je 
umění“ – zvlášť v kontextu tématu sochy, 
která odkazuje k válečnému násilí. 
Zároveň mě těší, že si lidé díky Padlému 
začali víc všímat svého okolí. Spoustu věcí 
kolem nás nevnímáme jen proto, že tam 
jsou už dlouho a jsme na ně zvyklí, i když 
třeba nejsou nijak krásné nebo smysluplné. 
Po Děčíně je spousta soch, které lidé míjejí 
bez povšimnutí, a myslím, že projekty jako 
Padlý dokážou lidem otevřít oči a dát novou 
perspektivu. Umění by mělo provokovat, 
inspirovat a někdy i vytrhnout z komfortní 
zóny, což se letos rozhodně povedlo.

Žiješ v Děčíně celý život. Jak ho vnímáš 
nejen z pohledu kultury a umění? Vidíš 
pozitivní změny? 
Děčín má velký kulturní potenciál, a i když to 
někdy jde pomaleji, vidím, že se věci mění 
k lepšímu. Přibývá zajímavých projektů, akcí 
i míst, která nabízejí prostor pro kreativitu  
a komunitu. Kde vidím prostor pro zlepšení 
je propojení jednotlivých skupin a komunit 
– mám pocit, že ty naše „bubliny“ jsou 
pořád dost uzavřené. Jedním z našich cílů, 
třeba v rámci Festivalu klidu, je právě tohle 
propojení – přivést různé lidi k sobě a ukázat, 
že spolu dokážeme vytvořit ještě víc.

-red-
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12. Zámecký 
ples ve zlaté
pá 7. 2. 2025 | 20:00
Večerem provází Jan Rottenborn. 
orchestr Ladislava Bareše
kapela Galiáni gypsy jazz
taneční vystoupení Bella Danza Děčín
soutěž ve společenských tancích
evergreeny v podání klavíristky Ivy Šulcové
prosecco bar 
fotokoutek

Vstupné: 490 Kč / 550 Kč hlavní sál.

www.zamekdecin.cz
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Výstava: KOMIKSOVÁ DÍLNA – nový program pro školy.

Výstava: KATRIN TOURETTE: JINÉ ŽENY
– Výstava obrazů děčínské malířky (vernisáž 13. 1. 2025 18 h.)

Jmenuji se Káťa a maluji od dvanácti let, od té doby, 
co se mi projevil Tourettův syndrom. Maluji nejčastěji abstraktní 

a surrealistické obrazy, tahle výstava je hlavně o ženách 
ztvárněných jinak.)
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KNIŽNÍ NOVINKA - CARISSA BROADBENT: 
POPEL A HVĚZDAMI PROKLETÝ KRÁL
Turnaj Kejari skončil a Oraya zjistila, že celý její život se zakládal na lži. 
Zůstala jí jediná jistota: nemůže věřit nikomu, obzvlášť ne Raihnovi. 
Když jí nabídne tajné spojenectví, rozhodne se ho přijmout – jen tak 
může získat zpět své království a pomstít se. Aby toho však dosáhla, 
bude muset využít pradávnou sílu spojenou s největším tajemstvím 
svého otce. 
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Program
10.1. 
18.00
Dětské oddělení 

O smutném tygrovi: stínové divadlo
Hraje divadlo SPRD PAPRD Kašpárkova zhouba, Praha
Podle předlohy legendárního výtvarníka a spisovatele 
Aloise Mikulky napsala Jana Štrbová.
Příběh o tygrovi, který za mřížemi ZOO sní o svém 
dalekém domově, o šťastném dětství a o svobodě. 
Každý z nás se občas ocitne v kleci, ale jak z ní ven? 
Pro děti od 5 let a jejich rodiče. Cena: 50Kč/os.

13.1. 
18.00
Přednáškový sál 

Vernisáž výstavy Jiné ženy
– Výstava obrazů děčínské malířky.

leden

2025



www.dcknihovna.cz  |  www.facebook.com/mekdc

59

KN
IH

OV
IN

KA

KNIŽNÍ NOVINKA - ROBERT GALBRAITH: 
HLADOVÝ HROB
Cormorana Strikea kontaktuje znepokojený muž, jehož syn se vydal 
do hlubin norfolkského venkova, aby se připojil k náboženské sektě. 
Univerzální humanitární církev navenek působí jako mírumilovná 
organizace, pojí se s ní však zlověstné události a nevysvětlená úmrtí. 
Robin Ellacottová se proto rozhodne sektu infi ltrovat a odcestuje do 
Norfolku, aby žila inkognito mezi jejími členy.
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20.1. 
17.00
Přednáškový sál 

21.1. 
15.30
Dětské oddělení 

Večer reprodukované vážné hudby
Slavné světové valčíky a pochody. Večer připravil 
a uvádí Jan Bučina.

Čtení a výtvarná dílna: 
Zimní knížka a tematické tvoření 
s knihovnicí Jankou
Pro děti od 3 let, vstup volný.

15.1. 
18.00
Přednáškový sál 

SLAM POETRY EXHIBICE 
(Anatol Svahilec, Strýc Pepin, Chelsea a Šarlota)
Poezie vs. Show – přijďte nasát energii při vystoupení na pomezí poezie 
a divadla. Tentokrát vystoupí: Anatol Svahilec /netřeba představovat/, 
Strýc Pepin /Mistr ČR ve Slam Poetry 2022, ústecký rodák/, Chelsea /Člen 
fanklubu úderných veršů a popularizátor Dobříš City/ a Šarlota /Vítězka 
Crossslamu z Ústí nad Labem/. Vstupné: 150/os.

21.1. 
17.00
Přednáškový sál

SAÚDSKÁ ARÁBIE: 
cestovatelská přednáška Matese Krče 
Matěj (Mates) Krč, student učitelství, muzikant 
a cestovatel, nám představí Saúdskou Arábii jinak.
Vstupné: 50Kč/os.



www.dcknihovna.cz  |  www.facebook.com/mekdc
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KNIŽNÍ NOVINKA - PENELOPE DOUGLASOVÁ: 
ZVRÁCENÍ
Bratr Eričina přítele je pohledný, silný a jde z něj strach. Když vejde 
do místnosti, „Rika“ sklopí oči, když se k ní přiblíží, ztuhne. Rika věří, 
že je pro něj zajímavá asi jako špína na botě, ale sama ho bedlivě 
sleduje, poslouchá, co říká, a hlavně – ví o všem, co udělal. Michael 
Crist si dobře uvědomuje, jakou má nad Rikou moc – jakou z něj má 
hrůzu. 
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25.1. 
10.00–12.00 
Přednáškový sál

27.1. 
17.00 
Přednáškový sál

29.1. 
16.00 
Dětské oddělení 

Funkční dýchání: praktický workshop
Zdravý a funkční dech je základ zdraví těla i mysli, vede 
k lepšímu soustředění a zvládání stresu. Elen Trbolová. 
Cena: 400Kč/os. 
Přihlašování na: vzdelavani.dcknihovna.cz.

ŠPANĚLSKO: Přírodovědná 
a cestopisná přednáška Vojty Hejduka
Dobrodružná cesta za přírodou, fl órou i faunou, 
ale hlavně za španělskými plazy. 

Zimní deskohraní
Ve spolupráci s DDM Děčín (Středisko Boletice). 
Věk: 8+, vstup volný.

leden

2025

29.1. 
17.00
Přednáškový sál 

30.1. 
17.00
Přednáškový sál 

Výchova autistů v čechách: o životě 
a práci s dětmi na autistickém spektru
Eliška Antošová, autorka knihy „Na autismus jedině 
autibiotika“, o patnácti letech s autistickými dětmi 
jako máma i jako psycholožka a terapeutka. 

Konfl ikty ve vztazích
Seminář vztahové poradkyně a koučky DANUŠE 
BEDNÁŘOVÉ. Přihlášky na vzdelavani.dcknihovna.cz. 
Cena: 300Kč/os.



Přihlašování na všechny akce pro školy na: vzdelavani@dcknihovna.cz
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KNIŽNÍ NOVINKA - MARTIN MORAVEC, ADAM DOLNÍK: 
ADAM DOLNÍK: 
SVĚT ELITNÍHO VYJEDNAVAČE
Vítejte v nejtemnějších zákoutích zločinu. Na místech, kde se unáší, 
vyhrožuje a požaduje výkupné. Provede vás jimi Adam Dolník, který jako 
jeden z mála lidí na světě vyjednává s únosci, vyděrači, piráty i teroristy. 
Ze zajetí už dostal desítky rukojmích a při jeho vyprávění mrazí.
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15.1. 
9.00 + 11.00 

22.1. 
9.00 
PRO ŠKOLY 
I VEŘEJNOST

SLAM POETRY EXHIBICE 
(Anatol Svahilec, Strýc Pepin, Chelsea a Šarlota)
Poezie vs. Show – přijďte nasát energii při vystoupení 
na pomezí poezie a divadla. Tentokrát vystoupí: Anatol 
Svahilec /netřeba představovat/, Strýc Pepin /Mistr ČR 
ve Slam Poetry 2022, ústecký rodák/, Chelsea /Člen 
fanklubu úderných veršů a popularizátor Dobříš City/ 
a Šarlota /Vítězka Crossslamu z Ústí nad Labem/.
Od 7. tř. ZŠ a SŠ. Vstupné: 100Kč/žák.

Bezpečnost Evropy v časech 
(po)válečných
Přednáší Pavel Havlíček. Jaký vliv bude mít případná 
porážka či vítězství Ukrajiny proti Rusku na Západ? 
Proč bychom měli chtít Ukrajinu v EU? Jak řešit naší 
energetickou závislost na Rusku? Pavel Havlíček je 
analytik Asociace pro mezinárodní otázky
se zaměřením na východní Evropu, zejména Ukrajinu 
a Rusko. Vhodné pro SŠ. Vstup volný.

Pro školy:

29.1. 
9.00 

Jak si navzájem porozumět, 
i když máme jiné potřeby
Beseda s psycholožkou a mámou dvou autistů Eliškou 
Antošovou o tom, že existují různá nadání, schopnosti 
a osobnosti a jak si to nastavit, aby se nám tak všem žilo 
dobře. Vhodné pro 2. st. ZŠ. Vstup 80 Kč/žák. 



Hledáte místo, kde se budete cítit dobře nejen vy, ale i vaši pejsci? Jedno takové 
vzniklo v Děčíně a do budoucna nabídne spoustu služeb, které si se svými psími 
miláčky jistě užijete. Jmenuje se Petrol Pack. Více nám o svém projektu prozradila 
Christiana Dragančevová. 
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CHRISTIANA DRAGANČEVOVÁ: 

PLÁNŮ S PETROL 
PACKEM MÁME HODNĚ



Christiano, Děčín jste nově obohatila 
o zajímavý projekt, který chcete do 
budoucna dále rozvíjet. Proč jste se 
rozhodla firmu založit?
Myšlenka na zrození firmy vznikla již před 
deseti lety, kdy jsem objevila svou vášeň pro 
rychlá auta. Když jsem si pořídila prvního 
psa Barona (australský ovčák), zjistila jsem, 
že když s ním někam chci jet, je to velký 
problém, co se týče ubytování, restaurací, 
dostupností léčiv a vlastně všeho, co 
potřebuje každý pejskař. Pak jsem si pořídila 
o chvíli později fenu Adsillku a ten pocit se 
víc a víc umocňoval. To byl asi ten okamžik, 
kdy jsem si řekla “a dost” a vznikla firma 
Petrol Pack.

Co se vlastně skrývá za názvem Petrol 
Pack? A kde vás najdeme?
Název Petrol Pack vlastně spojuje dvě moje 
největší životní lásky - auta, to je ten Petrol 
alias benzín a psy, to je ta smečka, tedy Pack. 
Takže Petrol Pack. Teď nás aktuálně najdete 
na adrese 28. října 998/29, u Střelnice. Tam 
je v provozu náš petshop nebo zverimex se 
zaměřením na psy.

V obchodě prodáváte kvalitní krmivo 
pro psy. Máte v tomto oboru nějaké 
vzdělání?
Ano, absolvovala jsem kurzy výživy 
zvířat a pravidelně se vzdělávám  
v oblasti veterinární péče a výživového 
poradenství. Spolupracuji také s odborníky 
na veterinární dietologii, abychom 
zákazníkům nabízeli nejen produkty,  
ale i odborné rady.

Co by vlastně kvalitní krmivo mělo 
obsahovat?
Kvalitní krmivo by mělo obsahovat vysoký 
podíl masa, ideálně z kvalitních zdrojů, 
dále potřebné vitamíny, minerály a omega 
mastné kyseliny. Naopak by nemělo 
obsahovat umělá barviva, konzervanty, 

obiloviny s nízkou výživovou hodnotou nebo 
přebytečná plniva.

Uvedla jste, že byste chtěla expandovat 
do zahraničí, je to tak?
Ano, do budoucna plánujeme rozšíření 
našich služeb i na zahraniční trhy. Nejvíce 
nás láká Německo, Rakousko a také 
Itálie, kde vidíme velký zájem o kvalitní 
krmivo a inovativní služby pro psy. Itálie 
nás přitahuje svou láskou k domácím 
mazlíčkům a kulturou, která jim věnuje 
značnou péči.

V letošním roce chcete otevřít také psí 
wellness a kavárnu. Jak bude takový 
wellness vypadat?
Psí wellness bude zahrnovat masáže, 
hydroterapii, péči o srst a drápky, ale také 
relaxační zóny pro pejsky. Chceme, aby to 
bylo místo, kde se psi cítí dobře, a zároveň 
místo, kam si majitelé rádi přivedou své 
mazlíčky.

A co kavárna?
Kavárna bude zaměřena na návštěvníky se 
psy. Nabídneme speciální menu pro psy, ale 
také výběrovou kávu a zdravé občerstvení 
pro majitele. Bude to místo, kde si lidé 
mohou odpočinout a užít si čas se svými 
čtyřnohými kamarády.

Máte s Petrol Packem ještě nějaké další 
plány?
Plánů a projektů je na stole opravdu hodně, 
ale zatím si je necháme pro sebe. Průběžně 
vám je však budeme představovat zde  
v časopisu Enter, tak nás sledujte!

-es-

28. října 998/29 (u Střelnice) 
 Petrol Pack
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JAZYKOVÉ
KURZY

V HUSOVĚ
SBORU

ESPAÑOL
DEUTSCH
ENGLISH

FRANÇAIS
ROZUMÍŠ?

• ANGLIČTINA
• NĚMČINA 
• ŠPANĚLŠTINA
• FRANCOUZŠTINA
Výběr z kurzů mnoha úrovní 
od začátečníků po pokročilé.

Druhý semestr začíná v únoru
hlásit se můžete od 10. 1. 2025

Veškeré informace, 
časové rozpisy a registrace
husitidecin.cz/kurzy

Více jak 25 let
kvalitní a dostupná 

výuka cizých jazyků
v Děčíně

NABÍZÍME VOLNÁ MÍSTA NA DRUHÝ SEMESTR
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Cena 589 Kč

      Sofijská 2/3, Děčín  |  735 036 000

11. 1.11. 1. 2025  2025 
od 17:00 hod.od 17:00 hod.



Už tři desítky let se v České republice praktikuje buddhismus Diamantové cesty, 
v západním světě je to již 50 let. Čeští buddhisté tak slaví dvojí výročí. U této 
příležitosti otevírají výstavu s doprovodným programem, která od září 2024 do 
ledna 2025 putuje deseti českými městy. V Ústí nad Labem bude k vidění  od 20. 
1.  do 30. 1. 2025.

VÝSTAVA: 

30 LET BUDDHISMU  
DIAMANTOVÉ CESTY  
V ČESKU

Letos je to přesně 30 let od otevření 
prvního meditačního centra buddhismu 
Diamantové cesty v Česku. Pravidelné 
meditace začaly v roce 1994 v Praze  
v ulici Anglická po přednášce Lamy Oleho 
Nydahla v pražské Městské knihovně.
Na Západě má ovšem buddhismus 
Diamantové cesty ještě delší historii,  
a to již od roku 1972. Od té doby vzniklo  
v Evropě, Americe i jinde na světě přes 600 
meditačních center, 23 meditačních center 
buddhismu Diamantové cesty najdeme 
také v České republice. Mezinárodní 
výstava 50 let buddhismu Diamantové 
cesty na Západě, která už byla veřejnosti 
otevřena v Německu, Polsku nebo  
v Dánsku, je teď doplněna o novou část 30 
let buddhismu Diamantové cesty v České 
republice. Přibližuje dobrodružné počátky 
buddhismu jak v západním světě, tak i u nás 
a poskytne návštěvníkům bližší představu 
o buddhistických učeních i metodách, 
které jsou v posledních desetiletích na 
Západě tolik populární. Návštěvníci uvidí 
autentické fotografie, mohou si přečíst 

dobové výpovědi a zúčastnit se přednášek 
o buddhismu. V rámci výstavy pořádají 
buddhistická centra v jednotlivých 
městech doprovodný program včetně 
přednášek, komentovaných prohlídek  
a dnů otevřených dveří. V Ústí nad Labem 
proběhne výstava na FF UJEP, těšit se 
můžete také na přednášky, komentované 
prohlídky, projekce filmů v Kině Hraničář, 
meditace a další. Informace o výstavě 
v jednotlivých městech, včetně 
doprovodného programu, najdete na 
stránkách Vystava.bdc.cz.

Centrum buddhismu Diamantové cesty 
v Ústí nad Labem vzniklo v roce 2004. 
Během let se několikrát přemístilo a od 
roku 2019 sídlí v ulici Dlouhá 9. Centrum 
má v současnosti 25 členů. Během roku 
v centru probíhají přednášky českých  
i zahraničních učitelů buddhismu, kteří 
jsou žáky Lamy Oleho Nydahla. Zájemci 
o buddhismus jsou zváni na veřejné 
meditace každou středu a neděli od  
19 hodin.                                                                 -red-
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aquaparkdecin.cz
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ZIMNÍ STADION DĚČÍN
PROGRAM • LEDEN 2025

VEŘEJNÉ BRUSLENÍ

1/1 STŘEDA
16:00

19/1 NEDĚLE
16:00

2/1 ČTVRTEK
16:00

25/1 SOBOTA
18:00

4/1 SOBOTA
18:00 5/1 NEDĚLE

16:00 12/1 NEDĚLE
16:00

3/1 PÁTEK
16:00

26/1 NEDĚLE
16:00

PŘÍPRAVKA HC DĚČÍN

8/1 STŘEDA
16:00

25/1 SOBOTA
8:30

18/1 SOBOTA
8:30

4/1 SOBOTA
8:30

22/1 STŘEDA
16:00

15/1 STŘEDA
16:00

29/1 STŘEDA
16:00

11/1 SOBOTA
8:30

21/1 ÚTERÝ
16:00

8/1 STŘEDA
18:00 11/1 SOBOTA

18:00 18/1 SOBOTA
18:00

UTKÁNÍ „A“ MUŽSTVA

2. LIGA • 26. kolo 2. LIGA • 27. kolo 2. LIGA • 29. kolo
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18.1. MAXIČKY | OCELOVÁ MLHA
Chystáme super airsoftovou bitvu! Nabijte zbraň, nasaďte masku 
a připojte se k nám na akci, kde vás čekají napínavé souboje, 
skvělé taktiky a neuvěřitelná atmosféra! Nezapomeňte si vzít 
vše potřebné – zbraň, náhradní zásobníky a ochranné brýle! 
K dispozici bude i občerstvení a zázemí pro všechny účastníky. 
Více info na www.bomdc.cz



Obchodní 429/3
Děčín 5, Rozbělesy

405 02

+420 777 218 034
mkalous@silike.cz

www.silike.cz

ČESKÝ
VÝROBCE
ŽÁRUVZDORNÝCH
TVAROVEK

Šamotové cihly a desky

ČESKÝ
VÝROBCE
ŽÁRUVZDORNÝCH
TVAROVEK

Šamotové cihly a deŠŠŠŠaaaamamammmooootototttototooovovovvvévévééé cccciiiihhhhllllyyyy aaaa ddddeeee

Obchoddní 4429/
Děčín 5, Rozběěllee

4005 02

+420 7777 218 034
mkalouss@silike.cz

wwwww wwww .ssilike.cz

eskyeeeesssskkkkykykyyy

/3
esy

 ELEKTRO
MYOSTIMULAČNÍ

TERAPIE - EMS MEDICAL
Unikátní posilování svalů

s fyzioterapeutem za pomoci 
počítačově řízeného odporového 

cvičení

chci zhubnout
chci vytvarovat

chci srovnat
chci posílit

chci se zbavit bolesti

Konzultace
s odborníkem během 

terapie.

První návštěva na 60 minut, 
vyšetření fyzioterapeutem, 

konzultace, 20 min terapie EMS 
Medical. (standardní cena

60 min. /  1 200,- Kč)

AKCE 790 KČ

734 845 589DĚČÍN

fyziotoncar.cz

Věnujte jako 
Dárkový poukazTIP!
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Významným poutním místem jsou Hejnice se svým Chrámem Nanebevzetí Panny Marie. 
Původně zde stál ve 14. století pouze malý kostelík, který byl rozšiřován až do dnešní podoby. 

Nejcennějším předmětem je... (TAJENKA)... z roku 1380.

Své odpovědi na fotohádanku a tajenku křížovky nám 
posílejte do 10. ledna z www.kampocesku.cz/souteze, 
www.prazskyprehled.cz/souteze nebo poštou na adresu 
redakce. Vždy tři výherci z každé soutěže obdrží
od redakce výhru e mailem.
Podmínky soutěží najdete na 
www.kampocesku.cz/vseobecne -podminky.

SOUTĚŽE ZA MĚSÍC PROSINEC 2024
Celkem došlo 574 odpovědí, z toho 342 žen, 232 mužů.

Nejvíce odpovědí přišlo:
Ústecký kraj: 16,03 %
Hl. město Praha: 15,16 %
Moravskoslezský kraj: 10,10 %
Pardubický kraj: 9,58 %
Středočeský kraj: 8,71 %
Jihomoravský kraj: 8,19 %
Vysočina: 6,97 %
Jihočeský kraj: 6,79 %
Olomoucký kraj: 5,75 %

Fotohádanka
otázka: Poznáte místo na obrázku?
odpověď: c) Mariánské náměstí, Praha 1
soutěžilo: 198 čtenářů, 191 správně, 7 špatně
výherci: Luděk Sládek, Praha 3; Barbora Klejchová, Hodo-
nín; Jaroslav Haumer, Rakovník

Křížovka
tajenka: … největší stolové hoře u nás…
soutěžilo: 154 čtenářů, 136 správně, 18 špatně
výherci: Pavel Barnasík, Hranice; Jarmila Garová, Ostrava-
-Zábřeh; Helena Tajčová, Litoměřice

Soutěž o vstupenky
otázka: Kde byl původně umístěn Letenský kolotoč 
v Praze?
odpověď: a) na Královských Vinohradech
soutěžilo: 222 čtenářů, 219 správně, 3 špatně
výherci: Hana Bízová, Čelákovice; Jana Pištěková, Sedlec-
-Prčice

Všem výhercům srdečně blahopřejeme.

křížovkavýherci, odpovědi

fotohádanka

Poznáte místo na obrázku?
a) Uhelný trh, Praha 1
b) Ovocný trh, Praha 1
c) Havelský trh, Praha 1

Elektronické předplatné
na novém webu

www.prazskyprehled.cz

soutěž o vstupenky
Na jaké zejména nástroje budou hrát hudebníci 
Collegia 1704 ve Vzletu na únorovém koncertu Il basso mondo?

a) strunné b) dechové c) perkusní

Odpovědi zasílejte do 10. ledna z www.kampocesku.cz/souteze a www.prazskyprehled.cz/souteze. 
Dva výherci získají dvě vstupenky na koncert 19. 2. 2025 „Il basso mondo“.

S námi máte přehled!

PRAŽSKÝpřehled

Elektronické vydání 

 www.prazskyprehled.cz

10* 2021

69. ročník

2021
SpecialAward

2021
GoldenDebut

2021
Best FilmAward

S námi máte přehled!

PRAŽSKÝpřehled

Elektronické vydání 

 www.prazskyprehled.cz

11* 2021

69. ročník

Co přináší PODZIM? 

S námi máte přehled!

PRAŽSKÝpřehled

Elektronické vydání 

 www.prazskyprehled.cz

12* 2021

69. ročník

www.jihoceskedivadlo.cz

Jihočeské divadlov Praze
1 – 19/3 2022

16
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TIP NA VÝLET

PANNA PROTI KALICHU,
ZIKMUND PROTI 
ŽIŽKOVI

Oba hrady jsou v dnešní době již jen zříce-
ninami. Hledat pozůstatky hradu na Panně, 
jenž založil Zikmund Děčínský z Vartenber-
ka, je jen pro oko znalce. Kalich, založený Žiž-
kou jako rodové sídlo, je na tom o poznání 
lépe. Co ovšem obě zříceniny spojuje, je 
dechberoucí výhled do krajiny. A také jed-
noduchá přístupnost. Kousek od každého se 
dá pohodlně zaparkovat a dosáhnout pěšky 
vrcholu je otázka půl hodiny.

Možná si říkáte, jestli jsme se nezbláznili 
tahat vás po krajině teď v zimě... ale právě! 
Teď v zimě, kdy vegetace (stromy a keře) 
shodí své listy a ukáže se ve své plné „na-
hotě“, je to nejlepší. Nesmí být moc sněhu, 
abyste dokázali projít a zároveň půda musí 
být dostatečně zmrzlá, abyste se nebrodili 
v blátě. Navíc - inverzní oblačnost umí udělat 
divy. Ostatně mrkněte na fotky.

-zja-

V dávných dobách, jež už zavál čas, existovaly kousek 
od nás dva hrady. Jejich páni byli zapřísáhlí nepřátelé. 
Dělila je víra v Boha. Nebo spíš způsob, jakým víru přijímali 
a jak si ji vysvětlovali. Katolíci a Husité... v té době vrcholilo 
Husitské hnutí. Odehrála se známá bitva „Na běhání“ poblíž Předlic 
u Ústí a Jan Žižka z Trocnova se vlastně relativně často pohyboval po našem regio-
nu. A chvíli předtím v roce 1421 ho napadlo vystavět si na Litoměřicku hrad. Ale 
ne ledajaký. Hrad prošpikovaný moderní opevňovací technologií tehdejší doby. 
Což ovšem nezůstalo bez odezvy od katolíků. A tak vznikly v tomto roce hrady dva, 
velmi atypicky na dohled od sebe. Dva hrady zapřisáhlých nepřátel. Hradů si tak 
blízkých, že by v nadsázce jejich osádky zlostí mohly plivat po sobě... Pojďte se 
s Enterem projít dechberoucí krajinou a udivující historií Českého středohoří. 

Odkaz na mapu 

Kalich
Odkaz na mapu 

Panna
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OTOČTE ENTER           NÁSLEDUJE

PŘÍLOHA DOMOVNÍČEK

Náročnost

2/5

S dětmi

Ano (3+)
Z DC na parkoviště

30 km
Z parkoviště k cíli

30 min


